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Zápis  
           z jednání kolegia děkana konaného dne 19. 3. 2007 

 
Přítomni: prof. PhDr. Josef Kovalčuk, doc. Silva Macková, Ing. Ivana Oulehlová, MgA. Lucie 

Abou, prof. Petr Oslzlý, Bc. Sylva Tománková, Mgr. Aleš Záboj, MgA. Ondřej 
Vodička 

 
I.    Chod fakulty: 

 Kolegium děkana zhodnotilo mimořádně zdařilou  přínosnou mezinárodní konferenci „V 
mezidveří kulis a smrti, život a dílo Josefa Šafaříka nejen v divadelních souvislostech“, která 
proběhla na DIFA ve dnech 16. – 17. 3. 2007 za osobní účasti Václava Havla. Děkan DIFA 
osloví vydavatelství ATLANTIS a začně jednat ve věci vydání esejů J. Šafaříka. MgA. Drozd 
zahájí práci na vydání sborníku z konference. Supervizi nad vydáním sborníku převzal prof. 
Oslzlý. 

 Kolegium děkana projednalo přípravu akreditace profesorských a habilitačních řízení. 
Akreditace bude připravena do konce tohoto týdne, tj. do 23. 3. 2007. Za vypracování 
materiálů zodpovídá proděkanka – doc. Macková. 

 Dne 28. 3. 2007 od 16hod. bude v místnosti 106 (na DIFA) zasedat Akademický senát 
JAMU, který bude projednávat rozpočet JAMU. Za DIFA se jednání zúčastní tajemník. 

 Tajemník DIFA představil Etický kodex pro akademické pracovníky VŠ, který byl 
navržen radou VŠ a jeho znění bude projednáno na jednání RVŠ dne 23. března 2007. Kodex 
je možné připomínkovat rektorátu do 22. 3. 2007 – tajemník materiál předá proděkanům. 

 Studentka doktorského studijního programu MgA. A. Kratochvílová požádala o možnost 
využití prostoru Kabinetu múz pro projekt „Židovka anebo žonglování o život“.  Kolegium 
žádost projednalo, rozhodne až po dodání podrobnějších informací. Studentka musí kolegium 
informovat o tom, zda je projekt součástí jejího výzkumu (tedy součástí studia) či ne. 

II.   Studijní záležitosti: 
 KD projednalo přihlášky tří studentů z Bosny a Hercegoviny do doktorského studijního 

programu. Podmínkou přijetí je dostatečná znalost českého jazyka. Touto záležitostí se 
zabývá zahraniční oddělení ve spolupráci se SO. 

 doc. Macková informovala kolegium o průběhu schůzky s pedagogy Kabinetu výuky 
cizích jazyků, na které byly projednány výsledky a závěry hodnocení výuky cizích jazyků. 

 Schůzka a prezentace projektu v rámci programu LEONARDO BEST, se uskuteční dne 
31. 3. 2007 od 9.30 v místnosti č. 104v rámci programu Mezinárodního festivalu divadelních 
škol SETKÁNÍ/ENCOUNTER 2007. Za DIFA se schůzky zúčastní doc. J. Kolegar, BcA. J. 
Petr, Mgr. A. Záboj. 

 Inscenace ateliéru KSFT v režii J. Honzírka (dle předlohy P. Handkeho), která byla 
uvažována k nastudování ve Studiu Marta se neuskuteční. Děkan informoval o schůzce 
realizačního týmu. Ateliér KSFT představí soubor kratších již nastudovaných inscenací pod 
pedagogickým dozorem prof. C. Turby. 
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III. Projekty a granty: 

 Kolegium děkana projednalo podání grantů na Grantovou agenturu ČR. 

 MgA. Abou informovala o průběhu řešení projektů FRVŠ 2007. V pátek 16. 3. 2007 
proběhla schůzka s řešiteli investičního projektu FRVŠ za účasti zástupce investičního 
oddělení JAMU. Někteří z dalších řešitelů projektů na výzvu k uskutečnění schůzky 
nereagovali – tajemník a referentka vnějších vztahů jsou však o průběhu realizace 
jednotlivých projektů (alespoň rámcově) informováni. 

 Rektor JAMU vyzval DIFA k navržení členů do Oborových komisí FRVŠ pro výběrové 
řízení na rok 2008. Vedení fakulty potvrzuje stávající členy, tzn. v oborové komisi „G2“ 
MgA. D. Drozda, v „F2“ prof. P. Oslzlého a prof. M. Plešáka a v „A“ JUDr. L. Valovou. 
DIFA zároveň navrhla nové členy: MgA. E. Brhelovou Ph.D. a MgA. O. Vodičku. 

IV. Různé: 
 Ve dnech 27. – 31. 3. 2007 proběhne 17. ročník Mezinárodního festivalu divadelních škol 

SETKÁNÍ/ENCOUNTER 2007. Pedagogové si mohou rezervovat vstupenky do 21. 3. 2007. 

 Kolegium děkana projednalo otázku využívání volného softwaru a využívání školních e-
mailových adres studenty DIFA. K oběma záležitostem bude svolána schůzka s rektorátními 
pracovníky JAMU. Schůzky a projednání obou problému se zúčastní tajemník DIFA a 
proděkan A. Záboj + další pověřené osoby. 

 Děkan DIFA informoval, že JAMU využije v období dubna – května 2007 propagaci na 
TV kanálu Brněnská 1. Informace byla předána na rektorát, fakulta vyčká výsledků dalšího 
jednání. 

 Uchazečka o studium kombinované formy oboru dramatická výchova A. Trubáková 
projevila chuť spolupracovat s DIFA JAMU – v mailu, který na DIFA došel, uvádí, že její 
zájem je veliký a stojí i o pomocné práce či částečný úvazek. Kontakt na uchazečku bude 
ponechán v adresáři fakulty pro budoucí využití. 

 

zapsala: L. Abou       verifikoval: O. Vodička 
 


